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01. Goedkeuring van het verslag van 08/05/2018 

De RB vraagt geen enkele aanpassing. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

 

 

02. EDF – JAV 26-27/05/2018 – Vilnius: verslag 

• PG, EDS en VVDE hebben elk hun verslag van de AV naar het secretariaat 

gestuurd. Al deze verslagen werden aan de leden van de RB bezorgd. 

• EDS is van mening dat alles globaal zeer goed is verlopen. Alleen het 

"conferentie"-gedeelte, dat over webtoegankelijkheid ging, was matig interessant 

omdat de aanpak veel te technisch was.   

EDS wijst op een punt dat we voortaan in het achterhoofd moeten houden. In zijn 

Skype-presentatie van de General Comment Artikelen 4.3 en 33.3 stelde Stig 

Langvad de vraag naar de plaats van verenigingen van ouders van personen met 

een handicap, gelet op het feit dat verenigingen van ouders van volwassenen 

personen met een handicap niet langer voor hun kinderen kunnen spreken omdat 

dit in strijd is met de UNCRPD-beginselen. 

PG bevestigt dat sommige mensen zeer streng zijn in dit opzicht, en absolute 

autonomie eisen voor mensen met een verstandelijke handicap. Hij heeft 

trouwens hetzelfde soort debat en standpunt vastgesteld met betrekking tot de 

bekrachtiging van het Aanvullend Protocol bij het Verdrag van Oviedo.  
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DTE vindt deze standpunten dogmatisch.  

GM is het hiermee eens en voegt eraan toe dat dergelijke dogmatische 

standpunten voor sommige mensen tot uitsluitingssituaties kunnen leiden.     

EDS vindt dat de juiste balans moet worden nagestreefd. Ouderverenigingen 

moeten worden geholpen, zodat zij zelf ouders kunnen helpen om hun kinderen in 

staat te stellen hun stem zo goed mogelijk te laten horen.   

GM merkt op dat in het ontwerp van General Comment over artikel 4, lid 3, en 

artikel 33, lid 3, hetzelfde soort antagonisme te vinden is in het geval van 

verenigingen van personen met een handicap en verenigingen voor personen met 

een handicap.   

TD is van mening dat men in ieder geval geen extremist mag zijn. Niet iedereen 

wil zich altijd uiten, en ieder van ons laat zich soms ook op bepaalde gebieden 

vertegenwoordigen. EDS bevestigt dat Maureen Piggot (Inclusion Europe) is 

tussengekomen om de standpunten van ouders van personen met een handicap 

te verdedigen.  

Zij voegt eraan toe dat het EDF zich hierover niet heeft uitgesproken, maar dat de 

verschillende nationale raden er veel over hebben nagedacht. Gezien het aantal 

interventies heeft het BDF niet de gelegenheid gehad zich uit te spreken. Yannis 

Vardakastanis had laten weten dat de kwestie opnieuw op de agenda van de 2de 

dag zal worden geplaatst, maar dit is niet het geval geweest en daarom heeft het 

BDF zich niet over dit onderwerp uitgesproken.     

• PG gaat vervolgens in op de kwestie van de financiering. Het aan de leden 

voorgelegde ontwerp is op het laatste moment door het Bureau gewijzigd. De 

leden van het financieel comité werden verteld dat de nota zo zou passeren, maar 

PG heeft zich ertegen verzet, omdat hij geen tekst wou goedkeuren zonder de 

gelegenheid te hebben gehad deze te lezen. 

Ter herinnering: DTE heeft op het aangepaste ontwerp gereageerd, met name op 

het gebrek aan duidelijkheid van bepaalde passages. Er zijn immers 4 

mogelijkheden voor ondertekening (bedragen lager dan 10.000 euro, al dan niet 

met inachtneming van de voorwaarden, en bedragen hoger dan 10.000 euro, al 

dan niet met inachtneming van de voorwaarden). Maar het ontwerp omvat niet 

alle mogelijke alternatieven en is daardoor dubbelzinnig.      

EDS verklaart dat het BDF instemde met de tekst van het oorspronkelijk 

ingediende ontwerp, maar Catherine Naughton heeft uitgelegd dat de wijzigingen 

werden aangebracht om in overeenstemming te zijn met de EDF-statuten. Zij 

heeft eraan toegevoegd dat de tekst steeds naar de Board zal terugkeren. 

PG voegt daaraan toe dat er ten slotte slechts één onthouding is geweest en dat 

de gewijzigde tekst is aangenomen.  

EDS wijst erop dat het in ieder geval niet prettig is om met de rug tegen de muur 

te worden gezet. 

GM geeft aan dat men zich soms afvraagt welke basis de mensen die naar de AV 

komen, vertegenwoordigen. Tegelijk is ze zich ervan bewust dat veel structuren 

niet altijd beschikken over een secretariaat, wat hun werkzaamheden niet 

vergemakkelijkt. 
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• Laatste belangrijk thema dat EDS aanbrengt: de evaluatie van de handicap. Het 

EDF wil een uitwisseling over wat bepaalde landen doen om in overeenstemming 

te zijn met het UNCRPD en om na te denken over gemeenschappelijke definities 

van handicaps.    

PG wijst erop dat deze wetswijzigingen niet door de staten als excuus mogen 

worden gebruikt om te bezuinigen.   

DTE bevestigt: de verschillen tussen de lidstaten zijn zo enorm dat als we 

iedereen gelijk willen behandelen, het risico inderdaad een neerwaartse spiraal is. 

Bovendien mogen we niet uit het oog verliezen dat, afhankelijk van de wetgeving, 

de doelstellingen verschillend zijn, wat soms ook de verschillen in de gebruikte 

concepten verklaart. In België hoeven we alleen maar te kijken naar de 

verschillen tussen tegemoetkomingen, materiële steun, enz. Tot slot nog een 

laatste punt om in gedachten te houden: bij dit soort vergelijkingen moet men 

altijd voorzichtig zijn en de nodige afstand bewaren om te beoordelen wat er 

wordt gezegd: sommige landen, zoals België, zijn cultureel geneigd zich 

bescheiden op te stellen, terwijl anderen slechts één doel hebben, namelijk 

zichzelf naar voren schuiven en te laten zien dat alles beter is bij hen.         

 

 

03. EDF – Zelfmoord bij personen met een handicap in 

instellingen – vraag aan C. Naughton 

 

• DTE herinnert eraan dat Catherine Naughton op een conferentie die werd 

bijgewoond door Véronique Duchenne, verklaarde dat 10% van de personen met 

een handicap die in een instelling verblijven, zelfmoord pleegt. Er is haar een brief 

gestuurd waarin zij om uitleg wordt gevraagd over deze cijfers, die onthutsend 

lijken (bronnen, enz.), maar we hebben tot nu toe nog geen antwoord ontvangen.  

Aangezien dit gezegd werd tijdens een colloquium en we niet weten of bv. de tolk 

een fout heeft gemaakt, heeft de RB beslist er niet verder op in te gaan.     

 

4. EDF – Inclusie van PH in de maatschappij: oproep voor 
goede praktijken 

 
• OME legt uit dat het EDF het BDF heeft gevraagd om goede praktijken betreffende 

de maatschappelijke insluiting van PH te verzamelen bij verenigingen. Op 10 juni 

werd een oproep gestuurd naar de verenigingen die lid zijn van BDF. Reacties 

worden verwacht tegen 20 juni. 

• EDS meldt dat Altéo nog niet heeft gereageerd. Zij voegt daaraan toe dat de 

oproep zeer breed is.  

• GM zal de oproep intern nieuw leven inblazen, maar vraagt zich vooral af wat EDF 

met deze informatie zal doen, en of er geen risico bestaat dat het een of het 

ander te veel wordt opgeblazen en als de volledige realiteit in een bepaald land 

wordt beschouwd. 

• DTE maakt zich hier niet al te veel zorgen over. Er worden goede praktijken 

verwacht van initiatieven van verenigingen, niet de realiteit van de staat. Het zal 

dus gemakkelijk zijn om aan te tonen dat er een verschil is tussen deze 

integratie-initiatieven van de verenigingen en de realiteit van het land. 
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5. UNCRPD – Conferentie van de Staten die Partij zijn 
 

Verklaring van België 

 

• Ter herinnering: het BDF nam deel aan de Coormulti-bijeenkomst van 

18.5.2018, die tot doel had de deelname van België aan de 11de 

Conferentie van de Staten die Partij zijn bij het UNCRPD (COSP) voor te 

bereiden. 

Daarom werden we ook geraadpleegd over de ontwerpverklaring van 

België en hebben we een aantal amendementen voorgesteld.  

PG legt uit dat niet alle, maar wel de belangrijkste door ons voorgestelde 

amendementen zijn overgenomen. 

DTE bevestigt dit en voegt eraan toe dat, in tegenstelling tot vorig jaar 

(oprichting van adviesraden in alle entiteiten), de verklaring, gegeven het 

thema van de conferentie, dit jaar niet over fundamentele zaken gaat. 

 

 

 

 

Verkiezing van de helft van de leden van het Comité voor de rechten van 

personen met een handicap 

 

• PG herinnert eraan dat de helft van de leden moest worden herkozen.  

• Aan de vooravond van de opening van de COSP had hij de gelegenheid om 

deel te nemen aan de sessie die door het middenveld werd georganiseerd, 

en Yannis Vardakastanis heeft tijdens die sessie sterkt de nadruk gelegd op 

het gebrek aan vrouwen in de commissie. 

• Na de verkiezingen werden vertegenwoordigers van de volgende landen 

benoemd tot nieuwe leden van het Comité van experten (tussen haakjes, 

geslacht): Australië (v), Brazilië (v), Ghana (v), Indonesië (v), Litouwen 

(M), Mexico (v), Nigeria (M), de Republiek Korea (v) en Zwitserland (M).    

 

 

 

 

Side-Event georganiseerd door België: specifieke behoeften van vrouwen 

en jonge meisjes met een handicap 

 

• PG meldt dat hij geen kennis heeft genomen van de presentatie als 

zodanig, omdat Greet Van Gool heeft beloofd hem de tekst van de 

presentatie te zullen toesturen.  

• Uit de bespreking heeft hij met name de volgende punten onthouden:  

o vertegenwoordiger van Human Rights Watch heeft verklaard dat 

vrouwen in Australië nog steeds geketend worden 

o In India is er zeer weinig aandacht voor vrouwen 

o De gehoorde verklaringen doen nadenken, en we kunnen zeggen 

dat, ook al zijn er nog veel dingen te verbeteren, het leven in West-

Europa in zeker opzicht paradijselijk is.  

o Anderzijds was de interventie van de Tunesische vertegenwoordiger 

zwakker dan dat van de anderen. 

 

 

Side-Event EU: Standaardisering 

      

• PG onthoudt van dit side-event de volgende elementen:  

o Wanneer de Europese autoriteiten Europese kredieten gebruiken, 

moet alles wat wordt aangekocht/gerealiseerd toegankelijk zijn. 



5 
 

o Er wordt een nieuwe standaard aangekondigd voor mobiele 

toepassingen 

o Het EDF dringt er sterk op aan dat organisaties die personen met 

een handicap vertegenwoordigen, strijden voor standaardisatie. Het 

definiëren en implementeren van toegankelijkheidsstandaarden is 

een win-win-operatie voor producenten en gebruikers. We mogen 

niet uit het oog verliezen dat de kosten van toegankelijkheid in dit 

geval marginaal zijn.  

o Uitwisseling van goede praktijken wordt aanbevolen om 

standaardisering aan te moedigen.  

o Alejandro Moledo heeft de EDF-toolbox gepresenteerd  

 

 

 

 

Side-Event EDF: Sociale dialoog 

 

• PG heeft de volgende elementen onthouden:  

o De sociale dialoog kan een leertool zijn voor organisaties van 

personen met een handicap, aangezien hij een schakel is tussen 

werkgevers en werknemers.  

o Weeskinderen moeten de sociale dialoog als voorbeeld nemen voor 

een constructieve dialoog tussen weeskinderen en scholen. Een 

vertegenwoordiger van de Internationale Arbeidsorganisatie 

noemde dit voorbeeld, maar helaas moet er ook op gewezen 

worden dat personen met een handicap niet vertegenwoordigd zijn 

in de IAO.  

o Een vertegenwoordiger van de werkgevers heeft verklaard dat de 

quota werkten. 

 

Andere noemenswaardige elementen 

 

• De staatssecretaris nodigde de delegatie uit voor de lunch. Ze was heel 

open, en het was een hartelijk moment.  

• Ook de ambassadeur nodigde de delegatie uit en de ambassade heeft voor 

veiligheidsbadges gezorgd.  

• Een globale reflectie over side-events: ze zijn over het algemeen 

interessanter dan plenaire vergaderingen. 

 

 

 

6. UNCRPD – General Comment – Art.4.3 et 33.3: 
inachtneming van PH – Commentaar van het BDF 

 

• PG herinnert eraan dat het Comité van experten van het UNCRPD een ontwerp 

van General Comment heeft opgesteld over artikel 4, lid 3, en artikel 33, lid 3, 

van het Verdrag. Reacties konden tot 15 juni naar het Comité van experten 

worden gestuurd en het BDF heeft zijn bijdrage opgestuurd.  

• OME legt uit dat EDF had voorgesteld om de reacties van de nationale raden te 

bundelen. De BDF-bijdrage was echter niet klaar binnen de door EDF gevraagde 

termijn, waardoor we te weinig tijd hadden. Bovendien waren we er niet zeker 

van dat het EDF onze opmerkingen volledig zou overnemen, omdat we het niet 

helemaal met elkaar eens waren. Daarom was het belangrijk dat onze 

opmerkingen rechtstreeks naar het Comité van experten werden gestuurd. 

Natuurlijk hebben we ook een kopie van onze bijdrage aan het EDF gestuurd.   
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7. UNCRPD – General Comment Art. 19 -  “De-
institutionalisering”: voorbereiding van de vergadering 
van 20/06/2018 

 

• DTE herinnert eraan dat hij naar aanleiding van de hoorzittingen van de NHRPH -

werkgroep Ethiek een document heeft opgesteld dat alle belangrijke elementen 

bevat. Op dit moment worden ze één voor één voorgesteld, zonder structuur. 

Tegen de vergadering van deze 20/06/2018 zal hij proberen de elementen in te 

delen in thema's voor reflectie.  

• Tijdens de vergadering van 20.6.2018 zullen we proberen na te gaan of iedereen 

het eens kan worden over de ideeën in het document, en of er punten moeten 

worden toegevoegd of geschrapt. 

• Vervolgens zal het secretariaat tijdens de zomervakantie een standpuntnota 

opstellen, die zal worden voorgelegd aan de plenaire vergadering van de NHRPH 

op 17 september. 

 

8. VN – Verdrag over de rechten van het kind: 
Commentaar van het BDF 
 

• OME legt uit dat het secretariaat een alternatief verslag heeft opgesteld, maar dat 

dit nog niet voltooid is.  

• PG merkte op dat de RB de situatie waarin het Secretariaat zich bevindt, zeer 

goed begrijpt en het Secretariaat gewoon vraagt het zo goed mogelijk te doen, 

wetende dat dit het geval is.   

09. EU – European Accessibility Act: Uitsluiting de van 
hulpdiensten – vraag van C6 en positie EDF 

• DTE legt uit dat tijdens de laatste vergadering van de C6 (administraties bevoegd 

voor personen met een handicap) op 23 mei 2018 de Europese 

toegankelijkheidswet aan bod kwam. Bij de huidige stand van de werkzaamheden 

is het de bedoeling dat alles wat te maken heeft met de hulpdiensten uit het 

toepassingsgebied van de richtlijn wordt uitgesloten. Sommige 

regeringsvertegenwoordigers hebben gevraagd naar het standpunt van het 

middenveld, o.m. dat van het BDF. In ieder geval heeft het EDF aangevoerd dat 

de lidstaten hun standpunt moeten heroverwegen en de hulpdiensten in het 

toepassingsgebied van de richtlijn moeten opnemen. 

 

• EDS denk inderdaad dat, als dit niet in de European Accessibility Act wordt 

opgenomen, we het risico lopen dat het nergens terug te vinden is. 

• De RB beslist de Minister van Binnenlandse Zaken, Jan Jambon en de Eerste 

Minister, Charles Michel te interpelleren en hen op hun verplichtingen te wijzen.  

 

 

 

10. EU – Ontmoeting BDF - Commissaris Thyssen: 
Voorbereiding 

 

• OME herinnert eraan dat Europees Commissaris Marianne Thyssen ermee heeft 

ingestemd het BDF op donderdag 12 juli 2018 te ontmoeten.  

• De verschillende punten die het BDF wil bespreken, werden aan de diensten van 

mevrouw Thyssen meegedeeld: 

o Europese handicapkaart  
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o Pictogrammen  

o De Europese sociale pijler 

o De Europese toegankelijkheidswetgeving 

o Beoordeling van handicaps  

o De Europese strategie inzake handicaps  

o De Wereldtop over Toegankelijk Toerisme 

• GM bevestigt dat zij op 12-2007 niet aanwezig zal kunnen zijn. 

• Met betrekking tot de Europese handicapkaart vraagt GM dat aan mevrouw 

Thyssen wordt voorgesteld om voor het einde van haar mandaat een tweede 

oproep te doen, en haar in het bijzonder te vertellen dat het Franse middenveld 

het project nu duidelijker zou steunen. 

• Met betrekking tot de beoordeling van handicaps vraagt GM te benadrukken dat 

het zeer belangrijk is om een neerwaartse spiraal te vermijden.  

• EDS voegt hieraan toe dat hetzelfde geldt voor de Europese sociale pijler.  

• Overeengekomen wordt dat het secretariaat voor de leden van de RB die aan het 

gesprek deelnemen, voor elk van de zeven te behandelen thema's een synthese 

zou opstellen. 

 

11. Richtlijn Webtoegankelijkheid  

 

• OME en DTE herinneren in enkele woorden aan de inhoud van de vergadering met 

Fedict op 12 juni 2018.  

• Fedict zal een online volksraadpleging over de invoering van webtoegankelijkheid 

organiseren en er is een oproep tot deelname van BDF-leden gelanceerd 

• OME en DTE geven toelichting bij de nota die zij voor de leden hebben opgesteld. 

Van onze verenigingen verwachten wij het volgende:  

o ze laten ons tegen 31 juli weten of ze akkoord gaan om deel te nemen aan 

het proces 

o zo ja, dan verbinden zij zich ertoe deel te nemen aan een nieuwe 

vergadering begin september, tijdens welke een reeks kernvragen voor de 

volksraadpleging zal worden voorbereid  

o verzoek om informatie via hun eigen kanalen verspreiden (internetsites, 

Facebook-pagina's, organisatie van presentatievergaderingen, enz.)  

• De RB keurt de ontwerpnota goed, die derhalve kan worden verspreid. 

 

12. CoE: Opschorting van de werkzaamheden van het 

Comité voor de rechten van personen met een handicap  

 

• Om budgettaire redenen heeft de Raad van Europa, na de staking van de betaling 

van de bijdragen door Rusland en Turkije, een hele reeks activiteiten en 

werkzaamheden teruggeschroefd en aldus de werkzaamheden van het CAHDPH 

(ad hoc-comité voor de rechten van personen met een handicap) opgeschort. 

• Dit zal onvermijdelijk gevolgen hebben, met name voor de nieuwe strategie die in 

2017 is aangenomen en voor het nieuwe actieplan 2017-2023.    

• Het EDF heeft gereageerd en de Secretaris-Generaal van de Raad van Europa 

aangeschreven.  

• DTE licht toe dat het onderwerp tijdens de laatste C6 op 23 mei 2018 werd 

besproken. De betrokken administraties hebben gereageerd, maar er is gevraagd 

of het niet opportuun is dat ook het middenveld reageert.  

• De Raad beslist een brief te sturen aan Didier Reynders, Minister van Buitenlandse 

Zaken. De brief van het EDF aan de Secretaris-Generaal van de Raad van Europa 

kan als inspiratiebron voor deze brief dienen. 
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13. Conseil Supérieur de l’audiovisuel (CSA) – 
Toegankelijkheid van programma’s voor personen met 
een zintuiglijke beperking: participatie van het BDF aan 
de werkgroep 

• Ter herinnering: het BDF werd uitgenodigd om deel te nemen aan de 

vergaderingen van de CSA-werkgroep in het kader van de bespreking van het 

ontwerpreglement dat deze voorbereidt over de toegankelijkheid van 

programma's voor personen met een zintuiglijke beperking.  

EDS heeft deelgenomen aan de eerste bijeenkomst op 11/06/2018. Ze heeft een 

tamelijk positieve indruk van de voorstellen. Binnen vijf jaar zou 95 procent van 

de uitzendingen van de openbare omroepen toegankelijk kunnen worden 

gemaakt. Bij de private omroepen zou het om 75% gaan. Het ziet ernaar uit dat 

de heer Philippot, Administrateur-generaal van de RTBF, hiermee instemt tot een 

bedrag van 7 miljoen euro. Er zou een fasering ten uitvoer worden gelegd. Eind 

juni zou een stemming moeten plaatsvinden over het ontwerpreglement en aan 

het eind van de zomer zou de regering een besluit nemen over de toekomstige 

beheersovereenkomst van de RTBF en de daarmee verband houdende middelen. 

Er zij ook op gewezen dat deze toegankelijkheidsregels niet van toepassing 

zouden zijn op gefilmde radio.  

EDS is van mening dat het BDF en zijn leden deze voorstellen zouden kunnen 

volgen, op voorwaarde dat in de preambule erop wordt gewezen dat het doel is te 

streven naar 100% toegankelijkheid. 

• GM heeft deelgenomen aan de bijeenkomst van 12 juni 2018. De RTBF heeft 

aangegeven bedenkingen te hebben bij de toepasselijkheid. 95 procent halen lijkt 

onrealistisch zonder herfinanciering.  

De RTBF is ook van mening dat ondertiteling het belangrijkst is omdat doven 9% 

van het grote publiek uitmaken, terwijl dat voor blinden slechts 1% is. De 

voorzitter van de CSA heeft hierop gereageerd door enerzijds hun schattingen in 

twijfel te trekken en anderzijds hen te verwijten (twee groepen van personen met 

een handicap tegen elkaar uitspelen is onaanvaardbaar). 

De RTBF vraagt in het bijzonder ook om geen programma’s voor kinderen jonger 

dan 6 jaar te moeten ondertitelen, en een aanpassingsperiode voor de uitgevers. 

Zij vragen een veel langere faseringsperiode dan vijf jaar. Tot slot heeft de RB 

van de RTBF opgemerkt dat ze al heel wat inspanningen leveren op het vlak van 

toegankelijkheid, in het bijzonder door van 2 naar 7 programma’s met 

audiobeschrijving per maand te gaan. 

• GM legt ook uit dat zij vanmorgen van de RTBF een uitnodiging heeft ontvangen 

voor een bijeenkomst op 25 juni, in het kader van de ontwerpreglementen van de 

CSA. Ook verenigingen die aan de activiteiten van de CSA deelnamen, werden 

uitgenodigd.  

Er werden vragen gesteld bij deze uitnodiging, buiten de CSA om. Met name 

Alexandre Bloxs (voor de FFSB) was ook verbaasd over deze uitnodiging.  

GM heeft derhalve (tijdens de bijeenkomst) contact opgenomen met Karim 

Ibourki, voorzitter van de CSA. Deze bevestigt dat deze uitnodiging niet "achter 

de rug" van de CSA werd gedaan, maar na persoonlijk contact met Jean-Paul 

Philippot.  

Daarom wordt overeengekomen dat de BDF positief zal reageren op het verzoek 

van de RTBF en dat dit aan de andere betrokken verenigingen zal worden 

uitgelegd. GM zal hen een e-mail sturen om dat te doen.  

Tijdens de bijeenkomst met Jean-Paul Philippot zal echter goed worden uitgelegd 

dat deze bijeenkomst dient om te overleggen, niet om beslissingen te nemen. De 

beslissing wordt binnen de CVS genomen. 

 

14. ICTEG – Oproep om het woord te nemen  
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• DTE legt uit dat het EDF een oproep heeft gelanceerd om het woord te nemen 

tijdens een conferentie die op 4 en 5 oktober 2018 in Barcelona zal plaatsvinden. 

Het gaat om een conferentie die in het bijzonder door EASPD wordt 

georganiseerd, met als thema "Technologie en digitalisering in de sociale 

bijstand".  

• De Raad is van mening dat dit een zeer technisch onderwerp is, waarvoor hij de 

vaardigheden niet onder de knie heeft. Hij zou dus niet veel kunnen bijdragen, en 

er zal niet worden ingegaan op de oproep van het EDF.  

 

 

15. Comité over de uitbanning van discriminatie van 
vrouwen: Ana Pelaez verkozen 

• Ana Pelaez werd verkozen als expert bij het CEDAW (Verdrag inzake de 

uitbanning van alle vormen van discriminatie van vrouwen) 
• PG benadrukt dat dit een primeur is voor een vrouw met een handicap. 

 

 
 

16. European Disability Card: evaluatie 
 

• DTE legt uit dat het begeleidingscomité van het proefproject "Europese 

handicapkaart" een evaluatievergadering heeft gepland (28 juni 2018), met name 

op verzoek van het middenveld.  

• Enkel feedback van de administraties die de kaart uitreiken, leek een beetje 

weinig. Daarom heeft het secretariaat een kleine vragenlijst opgesteld, die aan de 

leden van de NHRPH en aan de lidverenigingen van het BDF werd toegestuurd. De 

vragen hebben betrekking op het proces voor de uitreiking van de kaart, 

mogelijke moeilijkheden bij het gebruik ervan en bewustmaking van zowel 

dienstverleners als personen met een handicap.  

• Het secretariaat dringt erop aan dat de leden, gelet op de datum van de 

vergadering liefs vóór 28 juni, feedback geven.  

• OME voegt hieraan toe dat deze feedback ook interessant is met het oog op de 

ontmoeting met Marianne Thyssen. 

 

17. Commissie voor sociaal hulpbetoon – Oproep tot 
kandidaatstelling 
 

• Ter info 

• Het mandaat van de leden van de Commissie voor sociaal hulpbetoon moet 

worden hernieuwd, en er werd een oproep tot kandidaatstelling gelanceerd.  

 
 
 

18. EESC – Openbare hoorzitting : personen met een 
handicap als menselijk kapitaal 
 

• Ter info 

• Het EESC organiseert op 20 juni 2018 een openbare hoorzitting met als thema 

“Personen met een handicap als menselijk kapitaal: hun bijdrage aan de economie 

en de samenleving.” 
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19. Varia 
 

• PG herinnert eraan dat dit de laatste RB is waaraan DTE deelneemt voor hij met 

pensioen gaat. Hij dankt hem voor zijn toewijding en laat weten dat de RB hem 

zal uitnodigen voor een restaurantmaaltijd. 
 

 

 

____________ 
 

    

 

 

 

 


